
Vraag voor de raad van 12 februari 2015 (art. 32 RvO) van raadslid 
I.P.F. Boreel de Mauregnault (VVD/D66)

Onderwerp: Verenigingsgebouw.

Geacht college,

De fractie VVD/D66 heeft vragen over het dossier Verenigingsgebouw. 

1. Wat is de voortgang/resultaat van de gesprekken die u heeft gevoerd met beide partijen 
(Vos/Van Zuijlen en Dorst/Hadelkamp), sinds de besloten raadsvergadering van 6 november 
2014?
2. Voor welke datum heeft u hen uitgenodigd in een forum, zodat de raad uit eerste hand de 
stand van zaken kan vernemen?
3. Hoeveel geld heeft de gemeente aan het Verenigingsgebouw uitgegeven sinds de raad in 
november 2013 had besloten het gebouw te verkopen?

Met vriendelijke groet,

I.P.F. Boreel de Mauregnault
Fractie VVD/D66


